
P rotokół nr XXXV|ll

Rady Gminy Bra lin

z dnia 26 sierpnia 2013 roku.

Porzadek obrad:

1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.

2. UchWalenie porząd ku obrad'
3. Przvjęcie protokołu z ostatniej seSJi.

4. sprawozdanie wó.jta z działa Inościo m iędzysesyjn ej i realizacji uchwał podjętych na

pop rzed n iej sesji.

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/166/2O13 Rady Gminy Bralin z dnia 25

marca 2013 r. W SpraWie: zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie

działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

7. Podjęcie uchwały W sprawie udzielenia pomocy finansowej dIa Powiatu Kępińskiego'
(chodnik przy ul. Nonystowskiej)

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzieIenia pomocy finansowe'j dla Powiatu Kępińskiego.
(,'Węzel Brolin")

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/I75l2oo9 Rady Gminy Bralin z dnia 30

marca 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieIi i

dyrektorów zatrudnionych w szkołach i pIacówkach oświatowych prowadzonych

przez Gminę Bra Iin.

10. Podjęcie uchwały W spraWie: uchwalenia mie.jscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla obszaru obejmującego teren dz. ew. nr 485/3 oraz części dz' ew'

nr 484i 483/Io w obrębie Chojęcin'

11' Wolne głosy i wnioski.

12. Zamknięcie posiedze n ia.

Pkt 1} otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.

otwarcia posiedzenia o godzinie 15'0O dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 13 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami

prawa obradować i pode'jmować prawomocne uchwały'

Nieobecni: Zbigniew Kosakiewicz, Roman Lemanik.

Ponadto w sesji udzlał wzięli wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grażyna Mosch' sekretarz

Zbigniew Łatka, radni powiatowi Karol Hibner, Piotr Hołoś, Zenon Kasprzak sołtysi z terenu

gminy a także przed5taWic|el lokalnych mediów.

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad.

P'rzewodniczący rady przedstaWił zebranym proponowany porządek obrad XXXVll| 5esii.

Przewodniczący obrad przedstawił obecnym proponowany porządek obrad'

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie'

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.



Protokół z poprzedniej sesji kontrolowaIi radniTadeusz lwan i Andrzej Kucharski.

KontroIujący nie wnieś|i uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontroIowany protokół.

Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych.

Rada protokół Nr XXXV|l przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej irealizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji. r$

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 37 ses.ji.

Podczas 37 sesii uchwalono 5 Uchwał:

1. Uchwała Nr 192 w sprawie: zmiany uchwały budżetowe.j na 2013 rok.

IJchwałę przesłono do Regionalnej lzby obrochunkowej w Koliszu i do Wydziołu Kontroli,

Prownego i Nadzoru Wielkopolskiego IJrzędu Wojewódzkiego w Poznoniu'

2. lJchwało Nr 793 w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXX|V l1-67l2o13 Rady Gminy BraIin z dnia

25 marca 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowe.j dla PoWiatu Kępińskiego'

L1chwołę przesłono do Regionolnej Izby obrochunkowej w Koliszu i do Wydziału Kontroli,

Prownego i Nodzoru Wielkopolskiego IJrzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

3. Uchwała Nr 194 W sprawie: udzielenia pomocy finansowe.j dIa Powiatu Kępińskiego.

IJchwałę przesłano do Regionotnej lzby obrochunkowej w Kaliszu i do Wydziału Kontroli,

Prownego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznoniu.

4. Uchwała Nr 195 w 5prawie: przyjęcia,'Strategii rozwiązywania problemów społecznych dIa

Gminy Bralin na lata 2013 - 2018" .

Uchwołę przesłano do Wydziołu Kontroli, Prownego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewódzkiego w Pozno niu '

5. Uchwała Nr 195 w sprawie wprowadzenia zmian do statutu Gminne8o ośrodka Pomocy

Społeczn ej w Bralinie'

lJchwałę przesłono do Wydziołu Kontroli, Prawnego i Nodzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewódzkiego w Poznoniu'

Sprawozdanie z działalności:
i. Wymeldowanie Z pobytu Stałego - 8,

2. Zameldowanie na pobyt stały _ 17,

3. PrzemeIdowanle w obrębie gminy - 4,

4. Zameldowanie na pobyt czasowy - 9,

5. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL -19,

6. Decyzje o wymeldowaniu z pobytu stałego _ 0,



7' Wprowadzenie zmian numerów dowodów osobistych _ 85'
8' Wprowadzenie zmian o unieważnienie dowodów osobistych - 86'
9' Wpis do ewidencji działalności gospodarczej _ 25.

SPOTKANIA I KONSULTACJ E

od dnia 25 czerwca 2013 do dnia 26 sierpnia 2013

Żs.o6.Żor3 - spotkanie z rodzicami dzieci uczęszczających do filii przedszkoIa,,Kwiaty
Polskie" w Taborze Małym, rozmowy dotyczyły przeniesienia oddziału do Bralina. Rodzice

wyrazili zgodę na takie działanie i od 1września grupa dzieci uczęszczających do przedszkola

w Taborze Małym będzie przesunięta do B;alina, do tej grupy zostaną dołączone dzieci, które

po rekrutacji nie zostały przyjęte do placówki'
26'06.2013 * spotkanie udziałowców spółki ,,lnwestor _ Kępno".

Ż7.o6.2oL3 _ spotkanie z przedstawicieIami firmy,,EUROTEL" w sprawie planów

inwestycyjnYch firmy na terenie Chojęcina.

28.06.2013 _ udział w zakończeniu roku szkolnego o godz. 8.00 W zespole szkół w Nowej Wsi

Książęce.j, o godz. 9.00 w szkoIe podstawowej w BraIinie i o godz. 10.00 w gimnazjum w
Bralinie.

ol.o7.ŻoL3 _ godz. 10.oo - spotkanie z przedstawicielk ąZwiązku Nauczycielstwa Polskiego,
godz. 14.00 - spotkanie udziałowców spółki ,,Inwestor Kępno"' godz. 16.00 udział w
posiedzeniu komisji oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu'

o2.o7.2oL3 godz' 11.oo - wspólnie z sekretarzem Zbigniewem Łatką udział W spotkaniu z

konserwatorką zabytków' Spotkanie odbyło się W KaIisŻu w siedzibie konserwatora i

dotyczyło remontu dachu zespołu szkół w Nowej WSi Książęcej.

Na budynku szkoły w wakacje miał się odbyć remont dachu'

Gmina złożyła do starosty zgłoszenie wykonania robót budow|anych, ale starosta stwierdził,

że nie załączono do zgłoszenia uzgodnienie z konserwatorem zabytków i zobowiązał gminę

postanowieniem do usunięcia stwierdzonego braku. Wójt nadmienił, że uzgodnienie z

konserwatorem gmina otrzymała, aIe starostwo nie było W stanie zapewnić go, źe nie będą

dalej usterkować z|ożonego przez gminę zgłoszenia, a procedura Stanowi, że do wykonania

robót budow|anych można przystąpić, wówczas jeźell W terminie 30 dni organ czyli starosta

nie wniesie sprzeciwu' poniewaŹ pewności takiej nie było z uwagi na fakt, iż w wakacje nie

udałoby się już przeprowadzić pIanowanego remontu, procedurę przetargową na

wykonawstwo unieważniono'

Wó.jt nadmienił, że rozmawiał na ten temat ze starostą.

AktuaInie gmina ponownie wystąpiła ze zgłoszeniem wykonania robót budowlanych, w

odpowiedzi ponownie otrzymała postanowienie o uzupełnienie wniosku o uzgodnienie z

konserwatorem zabytków, gmina nie Załączy taklego dokumentu więc w związku z

nieuzupełnieniem zgłoszenia we wskazanym terminie Wydana zostanie inwestorowi _

gminie decyz1a sprzeciwu. od tej decyzji grrlina 5ię zamierza się odwołać do Wojewody

Wie Iko po Iskiego' po to żeby uzyskać decyz.ję organu n ieza leżn ego '

o2.o7.2or3 godz. 19.00 udział w zebraniu wiejskim w Bralinie. Zebranie było poświęcone

ka n alizac1i ulic'Leśnej iWrocławskiej.
03.07 .zoL3 - 19.06.2013 U RLOP WYPOCZYN KOWY.

Ż4.o7.zoL3 godz. 12.oo - udział w święcle Policji W Kęp n ie.

Żg.o7.2oL3 godz. 10.30 - udział w posiedzeniu komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodne.j i

ochrony Środowiska, godz. 11.00 - spotkanie z sołtysami w sprawie dożynek, godz. 13.00 _

udział w posiedzeniu rady LGD, godz' 19.oo _ udział wraz z przedstawicielami struktur oSP z



nasze'i gminy W spotkaniu Zarządu powiatowe8o PSP w Kępnie rzecz dotYczYła przydziału

samochodu pożarniczego lekkiego dla.jednostki z Goli'

3r.o7 'zoL3 godz. 11.00 - podsumowanle kontroli Rlo. Podczas odczytywania protokołu
pokontrolnego obecni byli przewodniczący rady iprzewodnicząca komisji rewizyjnej' Wójt
dodał, że czeka teraz na Wystąpienia pokontrolne, z przekazanych do te'i pory informacji
wynika, że kontrola wypadła dobrze.

o1.o8.2o13 godz. 10.00 _ spotkanie z Prezesem Wodociągów Kępińskich rozmowa dotyczyła
podpisania umowy na odbiór nieczystoścl, od końca czerwca ściekl ,,trafia1ą" do oczyszczaIni

kępińskiej, godz. 15.oo spotkanie z Dyrektorem PoWiatowego Zarządu Dróg w Kępnie'

o2.o8.2o13 godz. 10.00 - spotkanie ze Starostą PoWiatu Kępińskiego w spotkaniu udział

wzięli również członek Zarządu PoWiatu lQpińskiego Piotr Hołoś, Dyrektor PZD Adam Bryłka

a także sekretarz powiatu Marek oreś rozmowy dotyczyły realizacji inwestycji budowy
chodnika przy ulicy Namysłowskie.j w związku z zbliżalącą się uroczystością koronacji.

o5.o8.2o13 godz. 11.oo _ podpisanie umowy Z firmą wykonawczą na realizację zadania
poIega.jącego na budowie chodnika w BraIinie przy uIlcy Lipowej. Część inwestycji

zlokalizowana przy przedszkoIu jest ukończona' Zmieniono również chodnik prowadzący do

samego p rzed szko la.

Wójt dodał, że spotkał się z właścicieIami tych posesji, którzy zgłaszali pewne uwagi, co do

realizacji prowadzonej inwestycji. Na chwilę obecną chodnik.jest ,,Wyniesiony" bo na

początku przyszłego roku planuje się położenie nakładki asfaltowej' Na uIicy Lipowej pojawił

się także probIem spadków podłużnych dlatego część nawierzchni będzie frezowana a na

częścl będzie wysoka nakładka żeby zniwelować różnice pozlomów.

09.08.2013 - U RLOP WYPOCZYN KOWY

12.08.2013 - godz. 10.00 spotkanie Ze starostą.

20.08.2013 - godz. 9.00 spotkanie z przedstawicieIami Straży i policji w sprawie organizacji
parkingów podczas koronacji. W spotkaniu udział wziął przewodniczący rady.

zz.o8.2o!3 _ wraz z skarbnik GrażVną Mosch wyjazd do Urzędu M a rszałkowskiego do

Poznania w celu podpisania umów w ramach PRoW (budowa kanalizacji, rernont domóW ludowych,

organizacja Dni Gminy Bralin umowa w ramach tzw' małych projektów].

25.08.2013 _ udział w obchodach dożynek gminno _ parafialnych.

> Kazimiera Kupczak zapytała, czy znana jest odpowiedź na wniosek o dofinansowanie
dodatkowego od działu p rzedszko In ego?

> Wójt odpowiedział, że jeszcze nie.

> Kazimiera Kupczyk poruszyła kwestię stanu technicznego dachu na budynku szkoły w

Nowej Wsi Książęcej i zapytała czy skoro pokrycie dachowe nie zostało wymienione podczas

wakacji, to czy zostało ono dostatecznie zabezpieczone?

> Wójt odpowiedzial, że dach istnieje i nie p'rzewidu.je się żadnych negatywnych skutków
podczas zimy, wójt uważa że nie ma ryzyka narażenia szkoły na dewastację nie mnie'| w
przyszłym roku remont musi zostać przeprowadzony'

Na podstawie zgłoszenie wykonania robót budowlanych remontowane były dachy na

budynkach byłych szkół w GoIi iw Taborze Wielkim' obecnie starostwo domaga się

uzgod n ien ia z konserwatorem zabytków.

W zwiąZku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania wójta z działalności międzysesyjnej

przewodniczący obrad przystąpił omawiania do koIejnego punktu porządku obrad'



Pkt 5) Podjęcie uchwaĘ w sprawie; zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok.

W budżecie proponuie sie Wprowadzenie nastepuiacvch lmian:
1. Podpisano aneks do Umowy Nr ooo83 /6921' luMlsoolzo /1'o z dnia 7Ż sierpnia 2013 r.

zmniejszający kwotę przyznania pomocy do wysokości 605.014,00 zł'

Zmniejszenie pomocy finansowej powoduje jednocześnie zmniejszenie przychodów budżetu

Gminy Bralin w tym przychodów z zaciągniętych pożyczek na finansowanie zadań

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskie.j o kwotę

t.OO4.I7O,OO zl.

Powyższe zmniejszenie powoduje zmniejszenie planu wydatków zadania inwestycyjnego pn''

Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnejf'! W miejscowości BraIin przy ul' Leśnej i ul.

Wrocławskiej.
2. Dokonano korekty planu finansowego wydatków w związku z przyznaniem gminie pomocy

finansowe.j w ramach wdrażanle IokaInych strategii rozwoju w zakresie operacji: ,,odnowa i

rozwó.1 wsi'' na realizację zadania inwestycyjnego pn ,,Domy ludowe, jako centra aktywności i
przedsiębiorczości lokaInej społeczności na terenie Gminy Bralin".

3' Podpisano umowę o przyznaniu gminie pomocy na operację z zakresu małych projektów w

ramach działania objętego PRoW na lata 2007'20L3 pn ',Spotkania mieszkańców - małych i

dużych". Kwota przyznanej pomocy Wynosi 19. 591',1'0 zł.

Dokonano róWnież przeniesień pomiędzy rozdziałami i paragrafami wydzielając środki

własne niezbędne do realizacji w/w projektu'
4. Dokonano korekty pIanu flnansowego wydatków budżetu gminy poprzez zmniejszenie

dotacji dla Powiatu Kępińskiego na przebudowę drogi powiatowej Nr 5601P węzeł Bralin o

kwotę 55.000,00 zł do kwoty 70.000,00 zł,

środki w wysokości 55.000,00 zł przeznacza się:
_ 25 ooo'oo zł dotacja dIa Powiatu Kępińskiego na zadanle pn "Przebudowa chodnika przy ul.

N amysłowskiej w miejscowości BraIin'',
- 25.000,00 zł na bieżące utrzymanie dróg gminnych,
- 5'OoO,0O Zł na Wypłatę inkasa za pobór opłaty za gospodarowanie odpadami komunaInymi.

KWotę 1.7O0,o0 Zł przeznaczono na wydatki związane umoWą o dzieło dot. naprawy dachu.

KWotę 3.605,00 zł z przeznaczono na wydatki w formie dotac.ji ce|owej na zakup sprzętu

poża rniczego dIa jednostek osP.
5. Na podstawie pi5ma Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej W Bralinie

dokonuje sie korekty pIanu finansowego wydatków zmiany dotyczą przeszkolenia

pracownika w związku z nowym okresem zasiłkowym oraz wydatków związanych z opłatą

usług pocztowych. Kwotę 1'4o,Oo zł przeznacza się na wydatki w związku z uzupełnieniem

wkładu własnego - dofinansowanie składek na ubezpieczenie zdrowotne.
Zmnie1szono o kwotę 317,32 zl plan odpisu ZFŚS po przeIiczeniu Wg faktycznego średniego

Zatrudnienia natomiast kwotę 317,32 zł przeznacza się na zakup tonera i papieru do

drukarek.
6. Na podStawie pisma dyrektora Przedszkola Kwiaty Polskie w BraIinie dokonu.ie się korekty

planu wydatków i przeznacza się kwotę 20.000,00 zł na zakup wyposażenia sali lekcyjnej

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: zmiany uchwały

budżetowej na 2013 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr XXXV|ll/197/2013 została przyjęta jednogłośnie.



Pkt 6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr xXXlV/166/2013 Rady Gminy Bralin z

dnia 25 marca 2013 r' w sprawie: zaciągnięcia poźyczki na wyprzedzające
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii
Europejskiej.

W dniu 22 sierpnia 2013 roku Gmlna Bra|in podpisała Aneks do umowy Nr 00304-

692UM1500174/11 w ramach działania,'odnowa i Rozwój Wsi'' objętego PROW na lata

zoo7 -2013 dotyczącego zadania ,,Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości

BraIin przy ul. Leśnej i ul. Wrocławskiej ".
Zgodnie z aneksem Bank Gospodarstwa Krajowego udziela Gminie pożyczki w wysokości 605.

O14,0O zł w 2013 roku. r$

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę Nr

xxxlv /166/20L3 Rady Gminy Bralin z dnia 25 marca 2013 r' w sprawie: zaciągnięcia pożyczki

na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu

Unii Eu ro pejskiej.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr XXXV|ll/198/2013 Została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego'

Gmina Bralin udziela PoWiatowi Kępińskiemu pomocy finansowej w formie dotacji na

reaIizację inwestycji przebudowy chodnlka przy drodze powiatowej. Chodnik przy ulicy
' Namysłowskiej położony jest w Gminie Bralin. Przeznacza się dotację wysokości 25.000,00 zł.

z zastrzeżeniem, że kwota ta może utec zwiększeniu bądź zmnie.jszeniu po zakończeniu
p roced u r p rzeta rgowych.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie udzielenia pomocy

fin a nsowe'; dla Powiatu Kępińskiego.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr XXxVlll/199/2013 została przyjęta .jednogłośnie.

Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

Kępińskiego.

Gmina Bralin udziela pomocy finansowej w formie dotacji dIa Powiatu Kępińskiego w

związku z reaIizacja inwestycji pn" Przebudowa drogi powiatowej nr 5601P,,węzeł Bralin" w

wysokości 70.000,00 zł.

> Piotr Pańczuk zapytał, czy 70.000,00 zł wystarczy na ,,węzeł"?

> Grażyna Mo'sch odpowie działa, że są to środki na opracowania projektowe'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie udzielenia pomocy

fin a nsowej dla Powiatu Kęp iń skiego '



Za przyjęciem uchwałV głosowało 13 radnych'

Uchwała N r XXXV|ll/200/2013 została przyjęta jednogłośnie'

Posiedzenie opuścił radnv Robert Gogol dalsza cześć obrad bvła kontvnuowana w składzie
12 na stan 15 radnvch.

Pkt 9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr xxx/r75 /2oo9 Rady Gminy Bralin z dnia

30 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli i

dyrektorów zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych
przez Gminę Bralin. fs

Ustawa z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela stanowi, iż organ prowadzący

szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego okreś|a dIa nauczycieIi w poszczególnych

stopniach awansu zawodowego Wdrodze regulaminu wysokość dodatków. Proponowana
zmiana dotyczy wynagradzania nauczycieli i dyrektorów zatrudnionych w szkołach i
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Bralin.

Zmiany W regulaminie zostały uzgodnione przez Związek NaUczycielstwa Polskiego i

Niezależny Samorządny Zwlązek Zawodowy,'SoIidarność".

Przewodniczący rady poprosił przewodniczącą komisji oświaty, Ku|tury, Zdrowia,

Sportu Kazimierę Kupczak o przedstawlenie opinii komisji w sprawie zmiany dodatków.

Kazimiera Kupczak powiedziała, że Komisja oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu Rady Gminy

Bralin na posiedzeniu w dniu 3 czerwca 20L3 r.

pozvtvwnie zaopiniowała następUjące zmiany średnich wysokości dodatków funkcyjnych dla:

1) dyrektora'od 45O zł do 900 zł
2) wicedyrektora - od 250 z| do 45o zł

3) wychowawcy klasy od l- stycznia 2014 r.:

a) w szkole podstawowej - w wysokości 2,5o zł za.jednego ucznia nie mnie'i niż 40,00

zł miesięcznie,
b) w gimnaz.jum - w wysokości 2,5o zł za jednego ucznia nie mniej niż 4o,oo zł

miesięcznie,
4) wychowawcy grupy W przedszkolach od 1 stycznia 201-4 (. 'w wysokości 7,50 zł za

jednego ucznia nie mniej niż 40,00 zł mieslęcznie,

5) opiekuna stażU - 40 z|,

6) dyrektora za nadzór nad ktasą ,,o'' '7o zł" '

> Wójt zauważył, że zmianie ulega również W 5 5 ust. 10 zmienianej uchwały, który

otrzymałby brzmienie: ,,Dodotek funkcyjny w stowce ustalonej dlo dyrektoro szkoły

przysługuje wicedyrektorowi szkoły oraz noućzycielowi, któreqo wyznoczono do pełnienio

zostępstwo zo nieobecnego dyrektora, od pierwszego dnio miesiqca ndstępujqcego po

przystqpieniu do wykonywanio zostępstwo " 
'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę Nr

xxxl175lŻoog Rady Gmlny Bralin z dnia 30 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu

wynagradzania nauczycieli i dyrektorów zatrudnionych w szkołach i placówkach

oświatowych prowadzonych przez Gminę Bralin



Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 1przeciw' 3 radnych WstrzYmało się od głosu.

Uchwała Nr XXXV|ll/2o1/2o13 została prŻyjęta przy 8 głosach za'

Pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzenne8o dla obszaru obejmującego teren dz. ew. nr 485/3 oraz części dz' ew. nr

484i 483/to w obrębie Chojęcin.

Zuwaglnafakt,iżsesjabyłapoprzedzonadebatąpoświęconąomówieniuprojektU
powyższej uchwały, podczas posiedzenia urbanista przedstawił założenia planu

zagospodarowania przestrzennego przew;ldniczący zapytał czy są jeszcze jakieś zapytania

dotyczące planu'

Wobec braku pytań przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie:

uchwatenia miejscowego planu zagospod a rowa n ia przestrzennego dla obszaru

obeimującego teren dz. ew. nr 485/3 oraz części dz. ew. nr 484i 483/10 w obrębie Chojęcin'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych'

Uchwała N r XxXVlll/2o2/2013 została przyjęta jed nogłośnie'

Pkt 11) Wolne głosy i wnioski.
> Wójt odniósł się do gminnej oczyszczalni ścieków, która od ll połowy czerwca jest

wyłączona z eksploatacji a gmina jest W trakcie wizyt wojewódzkich inspektoróW ochrony

środowiska' uruchomiono procedurę ZWiąZaną z zawieszeniem kar za przekroczenie

wskaźników'
Wó.jt poprosił radych żeby zastanowili się co zrobić z terenem po oczyszczalni ścieków w jaki

sposób go zagospodarować? Wiosną trzeba będzie podjąć decyzję W tej materii'

> Sekretarz Zbigniew Łatka powiedZiał, że w minionym tygodniu wizytował obiekt

oczyszczalni i zastanawiał się.jak go przygotować do ,,przezimowania"'

Wylot został zamknięty, przepływomierze ipompy zostały zdemontowane, zostały do

wyczyszczenia dwa zbiorniki. Parametry i konstrukcja dotychczasowych urządzeń nie

pozwala na przeniesienie ich do nowej przepompowni. Można przenieść piaskownik.

Pozostaje jeszcze agregat prądotwórczy o zasilaniu 75 KVA' który mógłby w przyszłości

zabezpieczyć cały budynek urzędu gminy dlatego można by się zastanowić nad przebudową

przyłącza energetycznego w urzędzie izabezpieczeniem miejsca na agregat'

Teren oczyszczalni na chwilę obecną stanowi magazyn materiałów porozbiórkowych z dróg

trzeba będzie się zastanowić nad dalszym losem obiektu'

Konserwatorzy jeszcze przez okres około 1 do L,5 miesiąca będą na terenie obiektu

wykonywalipewneczynności,potymterminiepozostanietylkodozórobiektuwlęc
pracownicy zostaną Zagospodarowani w urzędzie'

> Urszula Górecka zadała pytanie odnośnie ulicy Namysłowskiej dlaczego zamiast ścieżki

rowerowej powsta n ie ch od n ik?

> Wójt powiedział, że spotkał się ze starostą i dyrektorem PZD i chciałby przekazać

,"biany', że'po'iawił się pewien probIem ze ścieżką rowerową' Pomimo ogłoszonego

przetargu na wykonawstwo, żaden inWestor do niego nie przystąpił więc ogłoszono drugi

prZetarg do którego przystąpiła tyIko jedna firma oferując bardzo wygórowaną cenę' Nie

ma1ąc więc pewności co do koIejnych rozstrzygnięć postanowiono zadanie przenieść na

następny rok a W tym roku _ z uwagi na uroczystość koronacji - wybudować chodnik'



> Urszula Górecka nadmieniła, że dobrze by było wyznaczyć przejście dla pieszych przy

skrzyżowaniu uIic Namysłowskiej i Pólkowskiej ponieważ ruch pojazdów W tym rejonie

ba rdzo się zwiększył.

> Piotr Hołoś dodał, że pomysł chodnika pojawił się wówczas gdy nierealnym po dwóch

nierozstrzygniętych przetargach stał się termin wybudowanie ścieżki rowerowej do dnia 7

października.

Piotr Hołoś powiedział' że chciałby podziękować wójtowi' iż przy tak ograniczonych czasowo i

finansowo moż|iwośclach podjął szybką decyzję w sprawie chodnika' chciałby dodać, że

chodnik nie powstał zamiast ścieżki rowerowej jest to rzecz dodatkowa. Na marginesie

dodał, że przyszła ścieżka będzie się zaczynać przy stadionie i będzie się zazębiała z

chodnikiem' rś

Radny powiatowy nadmlenił, że będąc przy głosie chciałby podziękować za zaprosZenie i

pogratulować organizatorom udanych dożynek, uroczystość zdaniem Piotra Hołosia była

zorganizowana i przeprowadzona na wysokim poziomie.

> Andrzej Kucharski zwrócił uwagę, że koryto rzeki jest zarośnięte i trzeba podjąć jakieś kroki

w ceIu poprawy zaistniałego stanu'

> Wójt odpowiedział, że również zaobserwował, zarastanie koryta rzeki prawo wodne

nakłada na gminę obowiązek wykaszania brzegów 300 m przy wylocie, z tego obowiązku
gmina się wywiązywała i partycypowała w kosztach zadań wykonywanych pod nadzorem

Wojewódzkiego Zarządu MeIiorac1i i Urządzeń Wodnych' po definitywnym zamknięciu

oczyszcza|ni rzekę trzeba będzie uregulować, mimo iż w ubiegłym roku brzegi rzeki były

wykasza n e.

> lan Leśniarek zasugerował' żeby agregat prądotwórczy,,po oczyszczalni" zamontować na

podwoziu kołowym i Wykorzystywać podczas obsługi różnych uroczystości i imprez

gminnych.

Jeśli idzie o teren po byłej oczyszczaIni można by go przeznaczyć - zbyć pod działki

budowlane lub działa ln ość przemysłową.

> Tadeusz lwan powiedział, że nie zgadza się z przedmówcą ijest przeciwny żeby taki teren
położony w dogodnym mie.jscu sprzedawać.

> Wójt wtrącił, Źe nie bez powodu wywołał temat dalszych Iosów gruntu po oczyszczalni,

chciałby żeby komisje zajęły się tym probIemem i przedstawiły swoje propozycje, decyzji nie

trzeba podejmować już.

Co do agregatu gmina posiada takie urządzenie na przyczepie samochodowej iW razie

potrzeby je wykorzystuje tymcZasem agregat z oczyszczalni ścieków stanowiłby

za bez piecze n ie u rzęd u gminy.

Pkt 12) zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udziat w dzisiejszej ses.ji i o godzinie 16.30

zamknął posiedze n ie XXXV||l sesji'
ProtokołoWala: Anna Piasecka
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